
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 6. desember 2021

Tidspunkt: 18:30 – 19:15

Sted: Digitalt

Tilstede:

1a x 2a x 3a x 4a x 5a x 6a x SFO 1

1b x 2b x 3b x 4b x 5b 6b

1c x 2c x 3c x 4c x 5c x 6c x

1d x 2d x 3d x 4d x 5d x 6d x

Fra SFO: N/A

Referent: Terese Ramsland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen
- Oppmøteregistrering

Det var 2-3 som ikke klarte komme innom i det digitale
møtet.
Hvis vi skal ha flere digitale møter, bruker vi heller teams.

Leder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:

- Veldig bra svarprosent på foreldreundersøkelsen. 6B vant -
FAU fikser premie og avtaler tidspunkt med lærer.

- Lysfesten ble veldig bra, samle erfaringer og noter til neste
år.

- Informasjon vedr digital læring - utsetter dette til neste
møte.

- status på utbygging - vi er i rute!
- HMS. Ingen hendelser til nå. Vi har fast treffpunkt

med byggelederen slik vi er litt i forkant.
- trafikksituasjon ved Sandneshallen/ kirka - stor takk for

initiativet med kirka. Vi må gjerne ta en runde til, fordi det er
ennå noen som slipper barn av med kirken. Vi gjør dette for
barnas sikkerhet.

- Korona situasjonen - høyt sykefravær blant ansatt, vi følger
rutinene og vi gjør det vi kan i situasjonen vi er i.

- Julegudstjeneste denne uken. Det er ikke kapasitet til at
foreldre kan delta.

Janne Sagland

3 FAU Felles (40 min) FAU leder
- Trafikkvakter- kort status/ evt tilbakemelding

Ingen innspill.
Leder
Kasserer

1



- Skolens ønsker en ny runde med trafikkvakt ved Gand kirke.
FAU leder vil avtale med skolen når dette er ønsket, og
komme tilbake med organisering av dette.

- Det har blitt observert at barn fra skolen blir sluppet av på
parkeringsplass til Sandved Barnehage. Parkeringsvakten der
bør derfor ha et øye med om folk slipper av skolebarn med
barnehagen.

- Status for etablering av forening
Vi offisielt en forening, nå kan vi opprette en konto.
Anbefalte Sandnes sparebank, fordi vi har fått støtte av de
tidligere.

- Kort oppsummering av Lysfest 2021.
De har alt skrevet oppsummeringsdokument til de som skal
gjennomføre neste år. Godt gjennomført.

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

- Unger som ikke får spist opp maten sin, pga de ser på tv
under lunsjen. De klassene som opplever dette bør ta det
opp med læreren.

Leder

5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)

Han fra korpset sa de ikke pleide å starte i mars.
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)

Samt ansvarlige per
trinn

Neste møte: Mandag 3. januar 2022, video/ fysisk opp besluttes senere
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